
Referat FAU 07.11.2023 
Tilstede, alle trinn er representert; Ida, Katrine, Julie, Eila, Monica, Stine, Ellen, Steffen, Elena, Laila, 

Gunhild og Luis. 

Referent: Gunhild 

1.Info fra leder og nestleder om: 
- Møter og kursing i Oslo KFU (Oslo kommunale foreldreutvalg) 

- Om Skanska-saken. FAU har bedt Oda Sjøvoll drive saken videre, som FAU sin «politiske 

konsulent.» Skanska er av FAU politianmeldt på bakgrunn av feilaktig fakturering av det de 

kaller hærverk av skolebygget over mange år, og som vi har ettergått og mener ikke er 

hærverk, men normal slitasje på bygget. Leder/nestleder oppdaterer FAU om status i saken 

videre. 

- Årshjul. Nye forslag sendes til Gunhild på epost. 

 

2. Besøk av elevrådsleder Frøydis Lind Kvanmo. 
- OD dagen 

- Skolegenser. Konkuranse om design. Søke midler. Kun til u-tinn eller mellom+u-trinn? 

- Skoleball 

- U.trinn bruke skolehage i fremtiden? 

- Skjermbruk og mobbing. Spørsmål fra SMU. Frøydis opplever lite eller ingen mobbing på 

10.trinn, men kan være ulikt nedover på trinnene.  

 

3. Mobilhotell (drøftet sammen med elevrådsleder) 
FAU diskuterte saken, er positive og har tillit til at ledelsen kan innføre dette og se hvordan det 

fungerer.  

Kan man differensiere, at 10.trinn får mobil i storefri? På den annen side ble det snakket om fra andre 

skoler som har høstet gode erfaringer med å «ta kampen» kun én gang, om morgenen. Tilby 

skolemat, slik at elevene ikke trenger mobil til å vippse penger/butikkene på senteret, og elevene er 

mer på skoleområdet og det kan også minske mobbing.  

Etter nyttår kan det komme nye retninglinjer til mobilfri skole. 

Viktig: Elevrådsleder og FAU er enige om at det bør innføres ved skolestart for 8.trinn et godt og 

grundig informasjonsmøte -gjerne med lokalpoliti- som bevisstgjør alle elevene at deling av video og 

foto er ulovlig og konsekvensene er alvorlige.  

 

4. Lokal uro og Natteravn-boost de kommende november-helgene.  
Forrige helg var det voldelige hendelser på Grorud og Veitvet T-bane. Kan vi i FAU øke Natteravning de 

kommende helgene? Spør en nabo, legg ut i skolegruppa på fb.  

Vi prøver å gå fre og lør 21-23 (altså, fremskjøvet fra kl. 20-22) 



5. Gruppene. 
-Skolebibio: Møte med Christine (avdelingsleder 1.-4. trinn) ass rektor Katrin og norsklærer Cecilie 

som har 10 timer i uka til å arbeide med skolebiblio. 

Masse bra planer for møbler, bøker, design. Trinn har brukt deichmann-klassesett. Skal åpne medio 

nov. 1 time på morgenen og 1 time etter lunsj. Lærere skal på kurs for utlån. Skal stenge igjen til våren 

pga oppussing.  

Men fremdeles ingen fremdriftsplan om et levende bruk og formidling av litteratur i skolehverdagen 

og inn i fagene. Gode eksempler på andre skoler sitt skolebiblio-arbeid, Nordtvet skole har fått 

skolebibliotekar. Hvordan jobbe for at Veitvet skole kan få dette fokuset?  

 

Gaming-gruppe: Monica starter opp i kantina med elever fra 8.trinn «Magic» et strategisk kortspill. 

Har informert klassen på forhånd. Ønsker å begynne med 8.trinn for så å kurse videre yngre trinn.  

 

6. Juletre.  

Leder/nestleder spør ledelsen om alternativ og mindre kostbar måte å sette opp treet i 

Kunnskapstrappa på.  

 

NESTE MØTE: i kantina 7.des kl.18.00 

Til neste møte: 

Vi hører fra SMU-møtet og DS-møtet. Vi snakker om skøytebane. OG hører fra arbeidsgruppene – 

stå på videre! 

PS: vi kan også legge til at Lego Norge har donert 7 svære pappesker med fine lego-sett, Minecraft-

lego og duplo + + + til Aks. 


